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Résztvevők: 

 Pilissy Tamás (GTT) 

 Józsa Viktor (EGR) 

 Szabó Zsolt (MM) 

 Zwierczyk Péter Tamás (GT3) 

 Szente Viktor (ARA) 

 Herczeg József (MOGI) 

 Szabó Ferenc (PT) 

 Renkó József (ATT) 

 Nagy Péter (HDS) 

 Czétány László (ÉPGET) 

Témák: 

 Grammarly: 

Kb 450-en használják most egyetemi szinten, azonban kb. 250 meghívott, de nem 

regisztrált felhasználó van. JV elküldi mindenkinek, hogy kik használják az egyes 

tanszékekről, akik kértek licencet, regisztráljanak. 

 Moodle 

o JV beszámolt a januári tanszékvezetői értekezleten tett látogatásáról. Jelen állás 

szerint 3 tanszék támogatja a bevezetését: MM, ARA, EGR, így kari 

bevezetésről nincs szó. 

o JV megkérdezte a résztvevőket a tanszékük álláspontjáról: 

 SzZs (MM) támogatják 

 ZP (GT3) nem szükséges, saját erőforrásaik elegendőek a feladatokhoz, 

a feladatkezelő rendszerüket nem rég fejlesztették 

 SzV (ARA) támogatják és szeretnék, ha be lenne vezetve 

 HJ (MOGI): Kiss Rita Tanszékvezető asszony támogatná, de jelenleg az 

új honlappal, teremfoglalóval vannak elfoglalva, ezért jelenleg nem 

vennének részt benne, ha a Dékán Úr nem támogatja. 

 RJ (ATT): Nem zárkóznak el. Idősebb kollégák nem akarják használni, 

1 kolléga használta. Jelenleg új honlap fejlesztésére fókuszálnak. 

 PT (GTT): A GTT nem zárkózik el, ők is az ATT álláspontján vannak. 

 HJ: Aradi Petra valószínűleg támogatná a MOGI-ról. 

 JV: A billegő tanszékek (elsősorban ATT és GTT) vezetővel mindenki 

beszélgessen el még egyszer, felkészülve, lehetőség szerint 2 héten belül 

jelezzenek vissza. 

 SzF (PT): Saját honlapra, rendszerfejlesztésre, adminisztráció 

megkönnyítésére fókuszálnak. Ha sok oktató anyag elérhető lenne 

hozzá, könnyebb lenne, jelenleg kevés esélyt lát a tanszéki támogatásra. 



 SzV: Segít egyszerű tárgyakat megcsinálni, ez sokat segíthet az 

elfogadásban, elindulásban. 

 CzL (ÉPGET): 2 tárgyban tesztelik a rendszert, de inkább elzárkóznak a 

Moodle-től. 

o JV: milyen stratégia mentén lehetne bevezetni 

 SzV: megmutatni, mi a minimális adminisztráció egy oktató részéről. 

JV: egyszer kell beállítani, utána jóvá lehet hagyni a tavalyi beállításokat 

az egyes tárgyaknál, így a félévkezdés egyszerű lehet. 

o SzZs: Updatelhető a félév során, ha egy hallgató le vagy feliratkozik? 

JV: Nem automatikus, de manuálisan frissíthető. Ez az excel táblás 

tárgyvezetések esetén is ugyanilyen manuális munkát igénylő feladat. 

o HJ: Mik a határidők? 

JV: Aprilis végére keretátadás az ÉMKnak. Szeptemberi félévben indulás, 

következő márciusi KIB gyűlésig mindenki döntse el, hogy szeretne-e 

csatlakozni a három támogató tanszékhez. 

o SzV. Szívesen segít a tanszékvezetők meggyőzésében. 

SzZs: Ő is szívesen segít. 

JV: 5 kar használja az ÉMK megoldását, ami ott 5 éve fut. Így a kockázati faktor 

alacsony. 

o HJ Megkérdezi Samu Krisztiánt, hogy a kar hogy tudná ezt esetlegesen mégis 

támogatni. 

o JV: Március 10-ig JV-nek jelezze e-mailben minden olyan tanszék, ahol nem 

volt merev az elzárkózás. SzV, JV, SzZs segít, ha van rá igény, de a tanszékek 

autonómiáját nem akarják megsérteni. 

SzV: Elutasítás esetén lehetőség szerint indokot is adjon mindenki, hogy 

tanuljunk belőle, illetve ha a probléma megoldott, lehessen rámutatni és segíteni. 


